
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Marka Trzciñskiego

na 32. posiedzeniu Senatu
w dniu 7 maja 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do minister pracy i polityki spo³ecznej Jolanty Fedak

Szanowna Pani Minister!
W zwi¹zku z wykonywaniem przeze mnie mandatu senatora RP otrzyma³em z r¹k starosty powiatu

zduñskowolskiego pismo, w którym zwróci³ on moj¹ uwagê na radykalne zmniejszenie œrodków w pla-
nie finansowym PEFRON, przeznaczonych na pomoc osobom niepe³nosprawnym, jeœli chodzi o zadania
na ich rzecz nale¿¹ce do kompetencji samorz¹dów powiatowych. Z przekazanych mi informacji wynika,
¿e tegoroczne œrodki stanowi¹ jedynie 56,96% dotacji zesz³orocznej, i tak dalece niewystarczaj¹cej.

W zwi¹zku z tym zwracam siê z pytaniem, czy tak zauwa¿alna obni¿ka dotacji dotyczy wszystkich po-
wiatów w kraju i jakie s¹ jej przyczyny. Proszê tak¿e o informacjê, czy s¹ planowane dzia³ania zmie-
rzaj¹ce do ograniczenia skutków zmniejszenia œrodków przeznaczonych na zadania na rzecz osób
niepe³nosprawnych.

Z wyrazami szacunku
Marek Trzciñski




